

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ပုံစံ ၉-၈၊ အချိန်ကာလတိုးချဲ့ခြင်း သို့မဟုတ် ပေါင်နှံခြင်း သို့မဟုတ် ကြွေးမြီတာဝန်တင်ရှိခြင်းကို ပြောင်းလဲပြင်ဆင်
သည့် တရားရုံး၏အမိန့် အကြောင်းကြားစာ

ပုဒ်မ ၂၄၄ (က)၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ (၂၀၁၇)

မှတ်ချက်

သတ်မှတ်ပုံစံတွင် လိုအပ်သောအချက်အလက်များကို
ဖြည့်စွက်ရန် နေရာလုံလောက်မှု မရှိပါက သီးခြားစာရွက်တွဲ၍
အချက်အလက်အသေးစိတ်ကို ဖော်ပြရန်။

ရုံးသုံးအတွက်သာ

ကုမ္ပဏီအမည်

မှတ်ပုံတင်အမှတ်

၁။ အထွေထွေညွှန်ကြားချက်များ

ပုဒ်မ ၂၂၉၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ (၂၀၁၇) တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သော ပေါင်နှံခြင်းတစ်ရပ် သို့မဟုတ် ကြွေးမြီ တာဝန်တင်ရှိခြင်း ပြုလုပ်သည့်နေ့မှ ၂၈ ရက်
အတွင်း မှတ်ပုံတင်ရမည်ဟုဖော်ပြထားသည်။

ပုဒ်မ ၂၄၄ (က)၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ (၂၀၁၇)

“ တရားရုံးသည် ပုဒ်မ ၂၂၉ အရ သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်ကာလအတွင်း ပေါင်နှံခြင်း သို့မဟုတ် ကြွေးမြီ တာဝန် တင်ရှိခြင်းအား မှတ်ပုံတင်ရန်
ပျက်ကွက်ကြောင်း သို့မဟုတ် ထိုပေါင်နှံခြင်း သို့မဟုတ် ကြွေးမြီ တာဝန် တင်ရှိခြင်း တစ်ရပ်ရပ်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အချက်အလက်တစ်ရပ်ရပ်
ချန်လှပ်ခဲ့ကြောင်း သို့မဟုတ် မှားယွင်း ဖော်ပြထားကြောင်း သို့မဟုတ် ပေါင်နှံခြင်း သို့မဟုတ် ကြွေးမြီ တာဝန်တင်ရှိခြင်းတစ်ရပ်အား
ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် ကြွေးမြီတစ်ရပ် ပေးရန်ရှိသည့်အကြောင်းအား မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံသို့ ဖော်ပြအကြောင်းကြားရန် ပျက်ကွက်ခြင်းတို့မှာ
မတော်တဆ ကြောင့် ဖြစ်ကြောင်း သို့မဟုတ် တမင်ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ခြင်းမဟုတ်ကြောင်း သို့မဟုတ် အခြားလုံလောက်သော အကြောင်း
ပြချက်များကြောင့် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီ၏ မြီရှင်များ သို့မဟုတ် အစုရှယ်ယာပိုင်ရှင်များကို ထိခိုက်နိုင်သည့် အခြေအနေ
မရှိကြောင်း သို့မဟုတ် သက်သာခွင့်ပေးရန် သင့်တော်မျှတသည့် အခြားသော အခြေခံအကြောင်းများရှိကြောင်း ကျေနပ်လက်ခံခဲ့လျှင် ကုမ္ပဏီ
သို့မဟုတ် အခြားသက်ဆိုင်သူ တစ်ဦးဦးက လျှောက်ထားလာပါ တရားရုံးက သင့်တော်မျှတသည့် စည်းကမ်းချက်များကို သတ်မှတ်၍ မှတ်ပုံတင်
ရမည့် အချိန်ကာလကို တိုးမြှင့် ပေးနိုင်သည် သို့မဟုတ် ချန်လှပ်မှု သို့မဟုတ် မှားယွင်း ဖော်ပြမှုများကို ပြင်ဆင်စေနိုင်သည့်အပြင် တရားရုံး
အနေဖြင့် သင့်သည်ထင်မြင်ပါက လျှောက်ထားမှုအတွက် ကုန်ကျစရိတ်များနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အမိန့် တစ်ရပ်ချမှတ်နိုင်သည်။ ”

၂။ တရားရုံး၏အမိန့်မိတ္တူ ပူးတွဲရန်။

၃။ တရားရုံး၏အမိန့်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ

မှတ်ပုံတင်အရာရှိသည် သင့်တော်သည့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုပြုရန် တရားရုံး၏အမိန့် အချက်အလက်များကို အတိုချုပ် ဖော်ပြရန်ဖြစ်သည်။ တရားရုံး၏
အမိန့်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ တင်ပြရန်လိုအပ်သော နောက်ထပ် စာရွက်စာတမ်း သို့မဟုတ် စာချုပ်စာတမ်းရှိလျှင် အောက်တွင် ရှင်းလင်းရန်နှင့် ဤအကြောင်းကြားစာ
နှင့်အတူ အဆိုပါ နောက်ထပ်စာရွက်စာတမ်း သို့မဟုတ် စာချုပ်စာတမ်းကို ပူးတွဲရန် ဖြစ်သည်။

၄။ တရားရုံး၏ အမိန့်ရရှိသော ပုဂ္ဂိုလ်က လက်မှတ်ရေးထိုးသည်မှာ

ဤပုံစံပါအချက်အလက်နှင့် ပူးတွဲတင်ပြသော စာရွက်စာတမ်းများသည် မှန်ကန်ကြောင်း သက်သေပြပါသည်။

လက်မှတ် _____

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် အမည်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြရန် (မဖြစ်မနေရေးသွင်းရန်)

၅။ ပေးပို့သူ

အမည်

နေရပ်လိပ်စာ

တယ်လီဖုန်း

အီးမေးလ်

၆။ ပူးတွဲပါစာရင်း

အောက်ပါတို့ကို ဤလျှောက်လွှာပုံစံနှင့်အတူ ပူးတွဲရမည် -

- တရားရုံးအမိန့်မိတ္တူနှင့် တရားရုံးအမိန့်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လိုအပ်သော နောက်ထပ် စာရွက်စာတမ်းများ သို့မဟုတ် စာချုပ်စာတမ်းများ။
- သတ်မှတ်ထားသည့် မှတ်ပုံတင်ကြေး။